



# 第2届上海国际时尚饰品展

The 2<sup>nd</sup> Shanghai International Fashion Jewelry Expo



2026.3.23-25 | 上海世博展览馆



















# 前言 Introduction

由上海市首饰设计协会、上海市服饰学会、广东省时尚首饰及配饰协会、东莞市五金饰品行业协会、上海歌华展览服务有 限公司主办及支持的第二届上海国际时尚饰品展(简称:上海饰品展 FJE 2026),将于2026年3月23日至25日在上海世博 展览馆盛大召开。

The 2nd Shanghai International Fashion Jewelry Exhibition (abbreviated as Shanghai Jewelry Exhibition FJE 2026), hosted and supported by the Shanghai Jewelry Design Association, Shanghai Fashion Association, Guangdong Fashion Jewelry and Accessories Association, Dongguan Hardware Jewelry Industry Association, and Shanghai Gehua Exhibition Service Co., Ltd., will be grandly held at the Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center from March 23 to 25, 2026.

展会将汇集各类头饰、发饰、手饰、项饰、鼻饰、耳饰、胸针等不锈钢饰品、铜饰品、银饰品、钛饰品、合金饰品、塑料 饰品、木制饰品等各类饰品首饰生产商和供应商,为各类饰品首饰品牌方、快时尚品牌方、连锁店、服装品牌方、电商网 商、进出口贸易商等群体提供高效的采购选材与业务交流的一站式服务平台。满足时尚群体穿衣搭配的潮流趋势,引领饰 品行业发展新趋势!

The exhibition will gather manufacturers and suppliers of various jewelry accessories including headpieces, hair accessories, bracelets, necklaces, nose jewelry, earrings, brooches, and other stainless steel, copper, silver, titanium jewelry, alloy jewelry, plastic jewelry, and wooden jewelry. It serves as a one-stop platform for efficient sourcing, material selection, and business networking for jewelry brands, fast fashion labels, chain stores, apparel brands, e-commerce retailers, import/export traders, and related groups. The event caters to the latest trends in fashion styling and sets new directions for the jewelry industry!

#### 展会名称 Show Name



第2届上海国际时尚饰品展

The 2<sup>nd</sup> Shanghai International Fashion Jewelry Expo

#### 展会时间 Show Date

2026年3年23-25日 March 23-25, 2026

#### 展会地点 Venue

#### 上海世博展览馆(上海市浦东新区国展路1099号)

Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center (No. 1099 Guozhan Road, Shanghai, China)



#### 同期展会 Co-located Event





第8届上海国际帽子围巾手套展

The 8th Shanghai International Hats, Scarves, Gloves Expo



第20届上海国际袜业采购交易会 The 20th Shanghai International Hosiery Purchasing Expo



第7届上海国际内衣展览会 The 7th Shanghai International Underwear Expo

#### 主办单位 Organisers

#### 上海市首饰设计协会

Shanghai Jewelry Design Association

#### 上海市服饰学会

Shanghai Fashion Accessories Society

#### 广东省时尚首饰及配饰协会

Guangdong Fashion Jewelry and Accessories Association

#### 东莞市五金饰品行业协会

Dongguan Metal Jewelry Industry Association

#### 上海歌华展览服务有限公司

Shanghai Gehua Exhibition Service Co., Ltd.

# 展位范围 Scope of Exhibits

各类时尚首饰、发饰及其它相关饰品
Various Types of Fashion Jewelry, Hair Accessories, and Other Related Fashion Jewelry:
非贵金属饰品Base Metal Jewelry
天然材质饰品Natural Material Jewelry
手工饰品Handmade Jewelry
新中式饰品New Chinese Style Jewelry
非遗饰品Intangible Cultural Heritage jewelry
饰品配件Jewelry Accessories
陈列及包装Display and Packaging Products
机械设备Machinery



# 登记参观 Visitor Pre-registration

观众可以扫描二维码, 或登录展会官方网站www.fashionjewelryexpo.com 进行观众登记。



- 一、扫描二维码,进行参观登记。
- 二、参观展会请携带身份证原件。海外、港澳台人士请携带护照、港澳通行证、台胞证原件。
- 三、为了保证参观顺利,请您提前线上登记需要参观的展会并截图保留登记成功二维码。

现场凭登记成功二维码到登记中心换取展会胸卡



Viewers can scan the QR code or log in to the official website www.fashionjewelryexpo.com to register as visitors.





# 展区分布图 Overall Floorplan







2026上海国际时尚配饰展 系列展

Fashion Accessories Shanghai 2026 Series Expos



The 2<sup>nd</sup> Shanghai International Fashion Jewelry Expo

#### 第8届上海国际帽子围巾手套展

The 8<sup>th</sup> Shanghai International Hats, Scarves, Gloves Expo

H2

2号馆

H1



第20届上海国际袜业采购交易会

The 20<sup>th</sup> Shanghai International Hosiery Purchasing Expo

#### 第7届上海国际内衣展览会

The 7th Shanghai International Underwear Expo

# 2026年展会规模 Exhibition Scale 2026







# 同期活动 Concurrent Activities

2026上海国际服饰配饰行业创新峰会 Shanghai International Fashion Accessories Industry Innovation Summit 2026





Part of Recommended Exhibitors

#### 青岛罗瑟琳饰品有限公司 QINGDAO ROSALINE FASHION CO.,LTD

展位号Booth No.: 2A001

核心产品Core Products:项链、手镯、耳环、戒指、脚链、发饰、

胸针、手机链

Necklaces, bracelets, earrings, rings, anklets, hair accessories,

brooches, cell phone charms





#### 义乌市妙宏饰品有限公司 YIWU MIAOHONG JEWELRY CO., LTD.

展位号Booth No.: 2A003

核心产品Core Products:发夹、发圈、发箍、发绳、头带 Hairpins, hair ties, headbands, hair ropes, headbands







#### 义乌邦蒂包装制品有限公司 YIWU BANGDI PACKAGING PRODUCTS CO.,LTD

展位号Booth No.: 2A006

核心产品Core Products: 饰品包装、美容产品包装、礼品包装、快

递包装等

Jewelry packaging, beauty product packaging, gift packaging, express delivery packaging, etc.





#### 东莞市西西饰品有限公司 DONGGUAN XIXI JEWELRY CO., LTD.

展位号Booth No.: 2A008

核心产品Core Products: 项链、手链、手镯、戒指、耳环

Necklaces, bracelets, bangles, rings, earrings







Part of Recommended Exhibitors

#### 义乌市顶星饰品有限公司 TOPSTAR FASHION ACCESSORIES FACTORY

展位号Booth No.: 2A212

核心产品Core Products: 各类头饰, 如肠圈、发带、蝴蝶结、松紧

绳, 手工套装等

Various headwear items, such as hair bands, headbands,

bows, elastic bands, and handmade sets.





#### 义乌市澜璀饰品有限公司 YIWU LANCUI JEWELRY CO.,LTD

展位号Booth No.: 2A309

核心产品Core Products:饰品、纯手工手链、项链,耳环,戒指 Jewelry Handcrafted bracelets, necklaces, earrings, and rings





#### 铁岭市新珍饰品有限公司 TIELING XINZHEN DECORATION CO., LTD.

展位号Booth No.: 2A312

核心产品Core Products: 发圈、发绳、发卡、发夹

Hair ties, hair bands, hair clips, barrettes





#### 义乌唯秀饰品有限公司 YIWU VSHAREJEWELRY.COM

展位号Booth No.: 2A319

核心产品Core Products:项链,耳环,钥匙扣,发饰 Necklace, earrings, keychain, hair accessories







Part of Recommended Exhibitors

#### 东阳市清妍饰品有限公司 DONGYANG QINGYAN JEWELRY CO., LTD.

展位号Booth No.: 2A320

核心产品Core Products: 醋酸拼接技术的抓夹发夹,及细节化滴油

工艺,描金等技术的抓夹。

Acid-etched hairpins featuring interlocking designs, along with

intricate oil-drip detailing and gilded accents.





#### 青岛卡瑞斯珠宝饰品有限公司 QINGDAO CREST JEWELRY CO.,LTD

展位号Booth No.: 2A322

核心产品Core Products: 耳环、项链、手链、手镯, 脚链、胸针、

包链、钥匙链、腰链等

Earrings, necklaces, bracelets, bangles, anklets, brooches, bag

chains, key chains, waist chains, etc.





#### 金华森之丰商贸有限公司 JINHUA SENZHIFENG TRADEING CO.,LTD.

展位号Booth No.: 2A517

核心产品Core Products: 日本原装进口SakuLux珠宝钢丝线

SakuLux Jewelry Wire, Imported from Japan





#### 金华市明宇工艺品有限公司 JINHUA MINGYU CRAFTS CO.,LTD

展位号Booth No.: 2A519

核心产品Core Products: 眼罩, 睡帽, 浴帽, 枕头套, 发箍, 发

带,发圈,蝴蝶结发夹

Eye mask, sleep cap, shower cap, pillowcase, hairband, head-

band, scrunchie, bow clip







Part of Recommended Exhibitors

#### 深圳市佳禾珠宝首饰有限公司 SHENZHEN JIAHE JEWELRY CO., LTD.

展位号Booth No.: 2A521

核心产品Core Products: CNC机械工艺精密雕刻, 打造出各式各样

独特的珠宝首饰

Precision CNC machining and engraving techniques craft a wide

variety of unique jewelry pieces.





#### 义乌市耀婵饰品有限公司 YIWU YAOCHAN ACCESSORIES CO., LTD

展位号Booth No.: 2A522

核心产品Core Products: 搪瓷手镯, 项链, DIY散珠, 手机链, 箱包

挂饰

Enamel bracelets, necklaces, DIY loose beads, phone charms,

luggage charms





#### 义乌芯宇饰品有限公司 YIWU XINYU JEWELRY CO., LTD.

展位号Booth No.: 2A527

核心产品Core Products: 时尚发饰品、节庆主题饰品、美发造型配

饰等

Fashion hair accessories, festive-themed ornaments, and

styling accessories





#### 义乌市厚景饰品有限公司 YIWU HOU JING ACCESSORIES CO.,LTD.

展位号Booth No.: 2A602

核心产品Core Products:发夹、发圈、梳子等

Hairpins, hair ties, combs, etc.







Part of Recommended Exhibitors

#### 东莞市熙熙饰品有限公司

#### **DONGGUAN CICI ORNAMENTS LIMITED COMPANY**

展位号Booth No.: 2A612

核心产品Core Products:发箍、发带、发夹、公仔玩具、抱枕、钥匙扣;圣诞节、万圣节、复活节、情人节等节庆发饰品/装饰品、巫婆帽、披风

Hairbands, headbands, hair clips, plush toys, throw pillows, keychains; Holiday hair accessories/decorations for Christmas, Halloween, Easter, Valentine's Day, etc.; Witch hats, capes





#### 东莞市方晟五金饰品有限公司 FANGSHENG HARDWARE PRODUCTS CO., LTD.

展位号Booth No.: 2A618

核心产品Core Products: 锌合金发饰、首饰成品、锌合金、铜合

金、铅合金工艺品摆件及各类合金配件

Zinc alloy hair accessories, finished jewelry, zinc alloy, copper alloy, lead alloy decorative ornaments, and various alloy components





#### 丽瑞饰品有限公司 LIRUI JEWELRY CO., LTD.

展位号Booth No.: 2A620

核心产品Core Products: 耳钉、项链、戒指、身体珠宝等氧化锆陶 瓷类首饰、氧化锆陶瓷材质的工业配件和智能穿戴类产品

Zirconia ceramic jewelry including earrings, necklaces, rings, and body jewelry; zirconia ceramic industrial components and smart wearable products.





#### 礼爱DIY饰品配件 LI'AI DIY JEWELRY ACCESSORIES

展位号Booth No.: 2A627

核心产品Core Products: 各种铜和不锈钢五金饰品DIY成品配件, 有

切割件、油压件、粉铸件、铸造件、车床件等

Various copper and stainless steel hardware accessories for DIY projects, including cut parts, hydraulic press parts, powder-coated castings, castings, lathe-turned parts, and more.







Part of Recommended Exhibitors

# 义乌市汶燕饰品店

#### YIWU WENYAN JEWELRY STORE

展位号Booth No.: 2A627

核心产品Core Products: 钛钢项链 手链 手镯 耳钉 耳环 配件 裸链为

主要工艺

Titanium Steel Necklaces, Bracelets, Bangles, Stud Earrings, Drop Earrings, Accessories Bare Chain as Primary Craftsman-

ship





#### 东莞市普华饰品有限公司 DONGGUAN PURE BRUSH ACCESSORIES

展位号Booth No.: 2A629

核心产品Core Products: 梳子、镜子、发夹、发箍

Comb, mirror, hairpin, hairband





#### 东莞市典形实业有限公司 DONGGUAN DIANXING INDUSTRIAL CO., LTD.

展位号Booth No.: 2A630

核心产品Core Products:项链,胸针,耳环,手链,腰链,戒指等 Necklaces, brooches, earrings, bracelets, waist chains, rings,

etc.





#### 浙江雯琦包装有限公司 ZHEJIANG WENQI PACKAGING CO., LTD

展位号Booth No.: 2A702

核心产品Core Products: 首饰盒, 首饰卡片及OPP袋子

Jewelry box, jewelry cards, and OPP bags







Part of Recommended Exhibitors

#### 浙江益发包装科技有限公司 ZHEJIANG YIFA PACKING TECHNOLOGY CO., LTD

展位号Booth No.: 2A718

核心产品Core Products: 礼品盒、礼品袋、饰品盒、饰品袋

Gift boxes, gift bags, jewelry boxes, jewelry bags





#### 东莞市大摩精密科技有限公司 DONGGUAN DAMO PRECISION TECHNOLOGY CO., LTD

展位号Booth No.: 2A731

核心产品Core Products:饰品配件(含人体穿刺), 医疗器材,体

育器材,渔具及电子机械等五金配件。

Jewelry accessories (including body piercing jewelry), medical devices, sports equipment, fishing tackle, and hardware components for electronic machinery.





#### 东莞市振欣工艺品有限公司 DONGGUAN ZHENXIN ARTS&CRAFTS CO.,LTD

展位号Booth No.: 2A733

核心产品Core Products:首饰架,收纳盒,珠宝盒,烛台 Jewelry stand, storage box, jewelry box, candlestick





#### 东莞市尚普饰品有限公司 DONGGUAN SHANGPU ACCESSORIES CO., LTD.

展位号Booth No.: 2A738

核心产品Core Products:以树脂,压克力,醋酸板材为原材料生产各类发饰品、戒指、耳环、项链、手镯、服饰配件、鞋材箱包配件、礼品、工艺品

Using resin, acrylic, and acetate sheets as raw materials to produce various hair accessories, rings, earrings, necklaces, bracelets, apparel accessories, shoe and bag hardware, gifts, and crafts.







Part of Recommended Exhibitors

#### 东莞市创源饰品有限公司 DONGGUAN CHUANGYUAN JEWELRY CO., LTD.

展位号Booth No.: 2A739

核心产品Core Products:项链、手链、脚链、耳环、耳钉 Necklace, bracelet, anklet, earrings, stud earrings





#### 义乌市顶星饰品有限公司 YIWU TOPDSTAR ACCESSORIES CO.,LTD

展位号Booth No.: 2A801

核心产品Core Products: 发箍、蝴蝶结、头带、头花、鸭夹、弹簧

夹、松紧绳

Hairbands, bows, headbands, hair accessories, duckbill clips,

spring clips, elastic bands





#### 义乌市源纶饰品有限公司 YIWU YL JEWELRY CO., LTD.

展位号Booth No.: 2A808

核心产品Core Products:項鍊、耳環、戒子、手鍊、髮式、胸針 Necklace, earrings, ring, bracelet, hair accessory, brooch





# 更多详细信息和名单请登录展会官方网站

Please click the official website to get more exhibitor information and list www.fashionjewelryexpo.com











# 系列展会介绍

Series Exhibition Introduction



# **2026上海国际时尚配饰展** Fashion Accessories Shanghai 2026



https://www.fasshow.com

上海国际时尚配饰展 Fashion Accessories shanghai(简称:歌华·时尚配饰展)是全球规模领先的各类时尚配饰产品综合性商贸展览平台。 展会以供应链为基础,聚焦穿着搭配的潮流趋势发展,集帽子、围巾、手套、饰品首饰、袜业/内衣等多个系列时尚领域专业的细分展会于一体,展示全品类时尚潮流配饰。活动不仅将为时尚消费产业寻找增量、提供热点及流量入口,同时也为配饰行业提供品牌对接、进出口贸易和宣传推广的各类商机,推动时尚配饰全产业链高质量融合发展。

Fashion Accessories shanghai (hereinater referred to as FAs) is a globally leading comprehensive trade exhibition platform for various fashion accessoriesproducts. FAsis based on the suply chain and focuses on the development of fashion trends in clothing matching. It interates professional sub exhilbitions in multiple fashion fields such as hats, scarves, gloves, iewelry, socks/underwear and a boutique exhibition area mainly featuring handbags, luggage, and shoes, showcasing a fiul range of fashionable and trendy accessories. The event wil not only seek increment, provide hotspots and traffic entry for the fashion consumotion industry, but also provide varous business opportunities for brand docking, import and export trade, and ofircial promotion for the accessories industry, promoting the high-quality integrated development of the entire fashion accessories industry chain.



#### 第8届上海国际帽子围巾手套展

The 8th Shanghai International Hats, Scarves, Gloves Expo



www.shgexpo.com

自2018年创立伊始,上海帽子围巾手套展HSGE已连续成功举办了7届,填补该领域B2B商贸展会的空白。同时展会也满足品牌方、制造商、进出口贸易商、电商网商、零售方及相关行业群体的海外贸易、贴牌代工、经销代理、品牌合作、智能升级等需求,是连接人脉、了解行业、展示产品、贸易寻单、树立品牌形象、巩固行业地位的理想商业平台!

Since its establishment in 2018, HSGE has successfully held 7 consecutive sessions. HGSE is the only B2B trade exhibition in this field in China. Meanwhile, HGSE 2026 will meet the needs of brand owners, manufacturers, import and export traders, e-commerce online merchants, retailers, and related industry groups for overseas trade, OEM, distribution and agency, brand cooperation, intelligent upgrading, etc. It is an ideal business platform to connect networks, understand the industry, display products, trade orders, establish brand image, and consolidate industry position!



#### 第20届上海国际袜业采购交易会

The 20th Shanghai International Hosiery Purchasing Expo



www.chpe.com.cn

自2005年创办以来已连续成功举办了19届,被誉为"全球袜子领域旗舰展"。作为中国规模盛大、久负盛名的时尚细分领域商贸型展会,上海袜交会已发展成为中国乃至全球袜企新品首发、渠道拓展、跨界合作、技术交流的专业首选平台,并且一直依据行业和市场的变化不断创新和中国袜子企业和品牌共同成长的同时引领着行业的发展。

The world's leading socks sourcing trade show — The Shanghai International Hosiery Purchasing Expo (hereinafter referred to as CHPE) isestablished in 2005 and it has successfully held 19 sessions. As a large-scale and we-known commercial exhibition of fashion segment in China, CHPEhas developed into a professional preferred platform for new product launch, channel expansion, cross-border cooperation and technical exchangeof Chinese and even global socks enterprises. CHpE has been constantly innovating according to the changes ofthe industry and market, leading thedevelopment of the industry while growing together with Chinese sock brands.

# 交通指引 Traffic Information



# 展馆地址 Address

上海世博展览馆 (中国上海浦东新区国展路1099号)

Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center (1099 Guo Zhan Road, Shanghai, China)







上海歌华展览服务有限公司 Shanghai Gehua Exhibition Service Co., Ltd.

www.fashionjewelryexpo.com